
Protokół nr 54/2013

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 25 listopada 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Dyskusja nad planami przystąpienia do dokumentu :”Hierarchizacja budowy ulic w 
mieście Luboń” .

2. Odpowiedź burmistrza na wniosek Spółdzielni Mieszkaniowej.
3. Opiniowanie uchwał na najbliższą Sesje.
4. Wolne głosy i wnioski
5. Przyjecie protokołów nr 51,52,53

Ad. 1
Radni dyskutowali nad zakresem aktualizacji hierarchizacji ulic . 
Radna Frąckowiak wyraziła obawę, że aktualizacją spowoduje kompletne przewartościowanie 
potrzeb drogowych z roku 2004, co może być krzywdzące dla starszej części Lubonia. Okaże się 
bowiem, że „stare „ potrzeby nie muszą być realizowane, ponieważ „nowe” zawsze będą 
ważniejsze.

Radny powiatowy Andrzej Sobiłło stwierdził, że Lasek otrzymał wówczas 10 dodatkowych 
punktów, by wyrównać zaniedbania na tym terenie. Po za tym , dokument z roku 2004 
kosztował ówczesnych radnych za dużo  pracy by teraz uznać go za nieistotny.
 
Radna Frąckowiak złożyła wniosek:

Wnioskuję, by komisja komunalna nie przeznaczała czasu na aktualizacje dokumentu, który nie
jest brany pod uwagę w budżecie miasta ani też w WPF. W zamian proponuje, by 
hierarchizację z roku 2004 uzupełnić o następujące informację:
- jaki jest stan prawny ulic ?
- na jakie ulice są przygotowane projekty lub chociażby koncepcje budowlane ?
- jaki jest stan infrastruktury podziemnej  ?
- jakie prace przewiduje się na tych ulicach związane z budową infrastruktury drogowej lub też 
inna budową, która może mieć wpływ na układ drogowy.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie wniosku

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  9 radnych.

Nieobecny/na radny :    J.Mączkowiak, 

Za                                           –  6 radnych

przeciw           –  3 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych



komisja przyjęła wniosek

Ad. 2
Na podstawie analizy (zał. Nr 2 przygotowanej przez WSK, burmistrz odmówił Spółdzielni 
przekształcenia w prawo własności 3 działek z bonifikatą 

O godz. 18 posiedzenie opuścił R.Mania

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie stanowiska burmistrza.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :    J.Mączkowiak, R.Mania

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja poparła stanowisko

oraz odmówił bonifikaty na zakup czwartej działki

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie stanowiska burmistrza.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :    J.Mączkowiak, R.Mania

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja poparła stanowisko

Ad.3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg lokalnych do kategori dróg gminnych 
Miasta Lubonia.
Pani Ciszak przygotowała wykaz dróg, które w całości są własnością miasta. Zarząd Powiatu 
Poznańskiego wydał pozytywną opinię jedynie na dwie dogi (Osiedlową i Krańcową) co nie stoi
na przeszkodzie do przyjęcia uchwały.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały

Wynik głosowania:  



W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, 

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja opiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Luboń oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, 

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja opiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia środków na zadanie polegające na usuwaniu i 
unieszkodliwieniu wyrobów zawierających azbest w 2014 roku,  realizowane wspólnie z Powiatem 
Poznańskim. 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, 

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja opiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2013.

Burmistrz Szmyt i Pani Ciszak zrelacjonowali z czego wynikają zmiany:

- umniejszenie środków na budowę odwodnienia w ul. Konarzewskiego, wynika z wycofania się 
dewelopera z deklaracji przekazania na ten cel środków finansowych. Sprawa jest w sądzie. 

- zwiększenie środków na remonty w S.P. 1 (odbudowa sieci telefonicznej) oraz w S.P. 4 (wymiana 
armatury łazienkowej).

- umniejszono koszty związane z chipowaniem psów co jest wynikiem korzystnego przetargu



- zwiększyły się koszty na energie elektryczną, co jest wynikiem niedoszacowania. 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  8 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, 

Za                                           –  7 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1 radnych

komisja opiniowała pozytywnie projekt uchwały.

O godz. 18.30 posiedzenie opuścił radny Wolniewicz

Ad.4 
Radna Frąckowiak zapytała o przyczynę braku oświetlenia na ul. Rydla
Burmistrz Szmyt odpowiedział, że jest to wynik awarii, która w najbliższych dniach ma być 
usunięta w ramach gwarancji.

Radny Bielawski otrzymał pismo od mieszkańców ul. Kopernika, w którym to powołują się na 
obietnicę burmistrza Walnego z roku 2011, dot. wykonania projektu budowy nawierzchni 
łącznie z ul. Wschodnią.
Burmistrz Szmyt odpowiedział, że nie ma wiedzy na ten temat.

Ad. 5

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 51

Wynik głosowania:
 

W głosowaniu wzięło udział  7 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, P.Wolniewicz

Za                                           –  6 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1 radnych

komisja przyjęła protokół 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 52

Wynik głosowania:
 

W głosowaniu wzięło udział  7 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, P.Wolniewicz



Za                                           –  5 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  2 radnych

komisja przyjęła protokół 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 53

Wynik głosowania:
 

W głosowaniu wzięło udział  7 radnych.

Nieobecny/na radny :   R.Mania, J.Mączkowiak, P.Wolniewicz

Za                                           –  7 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja przyjęła protokół 

  

Przewodniczący

Sekretarz


